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BUURTVERENIGING NOORDERPLANTSOEN 

 

JAARVERSLAG 2014 
Jaarlijks doet het bestuur van de buurtvereniging verslag van de activiteiten en de besteding van de 
financiën in het voorafgaande jaar. Dit wordt gevraagd door onze subsidieverstrekker, de gemeente 
Groningen. Maar het bestuur wil ook de bewoners en ondernemers van de Noorderplantsoenbuurt – die 
allen lid zijn van de buurtvereniging – informeren. Het financiële jaarverslag met toelichting staat elders 
in deze buurtkrant. 
 
1. PUBLICITEIT 
De buurtkrant is in dit digitale tijdperk nog steeds een goed gelezen bron van informatie voor de 
buurtbewoners. En ook buiten onze buurt worden een flink aantal exemplaren verspreid. Zo blijven 
bijvoorbeeld medewerkers van de gemeente Groningen op de hoogte van het wel en wee in onze buurt. 
Met de redactie wordt jaarlijks informeel overleg gevoerd. Het bestuur organiseert de bezorging wat 
onmogelijk is zonder de bezorgers. Tijdens een ongedwongen avond ontvingen de bezorgers een 
presentje van het bestuur als dank voor hun werkzaamheden. Er zijn een aantal praktische afspraken 
met elkaar gemaakt. 
Helaas is Peter Boer uit de buurt vertrokken.  Hij heeft jarenlang een belangrijke verantwoordelijkheid 
gehad voor de website en de buurtkrant. We hebben officieel afscheid genomen van Peter op de ALV 
van 26 maart 2014.  Gelukkig heeft Rein Rosing zich als zijn opvolger gemeld. 
 
Naast de nieuwsbrief is de vernieuwde website beschikbaar voor het publiceren van nieuws voor en door 
de buurt. De website kan frequenter en actueler gebruikt worden voor nieuws. Daarnaast is de website 
een bron van informatie voor belangstellenden. 
 
2. ACTIVITEITEN 
2.1 Contacten met de gemeente 
Stadsdeelcoördinatie. 
Stadsdeelsecretaris Anne-Krijn Piersma heeft in 2014 twee maal een bestuursvergadering en een ALV 
bijgewoond en werd hij regelmatig door het bestuur benaderd met vragen en verzoeken. Hij is vaak 
aanwezig op overleggen van bestuursleden met gemeentelijke medewerkers over verschillende 
onderwerpen. Het bestuur waardeert zijn rol en betrokkenheid. 
 
Buurtbeheeroverleg. 
Vanuit de gemeente heeft Jans Oeben deze taak toebedeeld gekregen.  Met Jans is door het bestuur 
verschillende keren overleg geweest over diverse zaken in de buurt. Zo is hij betrokken geweest bij de 
hondenloslooproute, vernieuwing van bestrating in een aantal straten, het Noorderplantsoen, enz.  De 
lijnen zijn kort, wat door het bestuur wordt gewaardeerd. 
 
2.2 Nieuwjaarsborrel 
Op 5 januari 2014 organiseerde de buurtvereniging samen met café De Bres weer de Nieuwjaarsborrel 
voor buurtbewoners. De opkomst was ca. 40 personen. Zij werden door de buurtvereniging getrakteerd 
op hapjes, de ‘champagne’ was een cadeautje van Utie van Keimpema van de Bres De uitdagende quiz 
is door Ans Meiners gemaakt en de fraaie foto’s van de buurt werden gepresenteerd door Peter Boer. Dit 
alles droeg bij aan een gezellige bijeenkomst. We hopen voor het volgende jaar op een grotere opkomst 
en bezinnen ons op de publiciteit. 
 
2.3 Werkgroepen 
Er spelen vele zaken in onze buurt en de bestuursleden hebben de taken verdeeld. Voor een aantal 
projecten zijn werkgroepen ingesteld waarin een bestuurslid namens de Buurtvereniging plaats heeft 
genomen. 
 
Werkgroep de Groenste Buurt 
Deze werkgroep is al een aantal jaren actief om onze buurt duurzamer te laten worden. De werkgroep 
organiseert informatiebijeenkomsten over duurzame mogelijkheden en heeft in samenwerking met 
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Grunneger Power het initiatief genomen om de Noorderplantsoenbuurt Energieneutraal te laten zijn in 
2024. Op de ALV op 22 oktober is na een mooie presentatie besloten om het initiatief van de werkgroep 
over te nemen. De Noorderplantsoenbuurt wil graag onderzoeken hoe de buurt in 2024 energie neutraal 
kan worden.  
 
 
Werkgroep Parkeren 
Nadat de buurt op een extra ALV in 2013 heeft uitgesproken betaald parkeren te laten invoeren, heeft de 
werkgroep met de gemeente het invoeringstraject voortgezet. Halverwege 2014 waren de afspraken 
duidelijk en is de gemeente begonnen met het zetten van de democratische stappen. Na B&W heeft de 
commissie verkeer en vervoer zich er over gebogen en vervolgens heeft de gemeenteraad zijn  
goedkeuring aan de invoering gegeven.  Alles met elkaar een tijdrovende zaak.  De invoering werd op 1 
januari 2015 ingepland.  De werkgroep heeft in december nogmaals overleg gehad met de gemeente om 
alle eventuele scenario’s door te nemen.  Gelukkig was alles op tijd klaar en is het betaald parkeren na 
vele jaren ingevoerd. 
 
Werkgroep Wonen&Leven 
In het jaar 2014 is veel te doen geweest over het nieuwe bestemmingsplan.  Op de ALV van 26 maart 
2014 is dit onderwerp uitgebreid besproken. Het werd duidelijk dat de materie voor een aantal 
aanwezigen onduidelijkheden bevat. Er is veel uitleg gegeven, hoewel niet iedereen van de goede 
bedoelingen van de gemeente overtuigd was. Uiteindelijk hebben verschillende buurtbewoners bezwaar 
gemaakt tegen het nieuwe bestemmingsplan. De gemeente heeft, voor zover wij weten, alle bezwaren 
beantwoord. In het najaar van 2014 bleek dat er toch een aantal mazen in het bestemmingsplannet te 
vinden waren. Vooral rond een aantal panden aan de Kerklaan (nr.76 en 11/13)  en rond de Noorderkerk 
hebben groepen bewoners fel geprotesteerd tegen het plan. Ze eisten aanpassingen. Voor de Kerklaan 
is dat redelijk gelukt, voor de Noorderkerk helaas (nog) niet. In december 2014 heeft de gemeenteraad 
het nieuwe bestemmingsplan definitief goedgekeurd. 
 
Het bestuur is soms rechtstreeks, soms zijdelings bij de protesten betrokken geweest.  Ze heeft 
kennisgenomen van de onvrede in de buurt over: 

- Studentenhuisvesting. Er ontstaan te veel studentenhuizen 
- “Huisjesmelkers”. Ze bouwen kleine studio’s waar veel mensen kunnen wonen en bekommeren 

zich niet om het welzijn van de buurt 
- Rommel en afval.  De gemeente besteed minder uren aan schoonmaak, met als gevolg meer 

rommel en vuil op straat. 
- Nieuwe bouwaanvragen.  Er zijn nog diverse panden in de buurt die zich lenen voor het bouwen 

van studio’s.  Waar staan ze en wanneer worden er plannen voor gemaakt.  En …  wanneer en 
hoe weet de buurt iets van de gemaakte plannen? 

- De bewoners willen dat de buurt blijft zoals hij is.  Door de bouwplannen komt het consolideren 
van buurt telkens onder druk te staan. 

Op de ALV van 22 oktober 2014 is bovenstaande onvrede besproken.  Er hebben zich verschillende 
buurtbewoners aangeboden om samen de problemen “te lijf” te gaan.  Begin december is deze nieuwe 
werkgroep Wonen&Leven voor het eerst bij elkaar geweest.  De leden waren enthousiast en zullen in 
2015 zeker van zich laten horen.   
 
 
2.4 Noorderplantsoen 
2.4.1 Parkcommissie 
De buurtvereniging is vertegenwoordigd in de Parkcommissie voor het Noorderplantsoen. Deze 
commissie adviseert de gemeente over de vergunningverlening voor grote evenementen in het 
plantsoen, zoals het festival Noorderzon, en over grote wijzigingen in het beheer van het plantsoen. 
Namens het bestuur neemt Piet van Olst samen met buurtbewoner Ans Meiners deel aan de 
commissievergaderingen. Rond het Noorderzonfestival vonden 3 schouwen plaats, die werden 
uitgevoerd door de parkcommissie, de gemeente en de festivalorganisatie. De schade was dit jaar 
beperkt. Wel moest het speelveld Oranjesingel opnieuw afgezet en ingezaaid worden na het festival. 
Daarnaast is vermeldenswaardig dat adviezen van de Parkcommissie door B&W terzijde zijn gelegd, 
terwijl een bezwaarschrift van gelijke strekking door de bezwaarschriften commissie gegrond is 
verklaard. Reden om de rol van de Parkcommissie intern te evalueren en overleg te zoeken met de 
wethouder. 
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2.4.2 Overlast op warme dagen 
De afgelopen drie jaar heeft de gemeente in nauw overleg met de buurtverenigingen veel gedaan aan 
het voorkomen van overlast op warme dagen in het Noorderplantsoen. Zo zijn er tijdelijke toiletten en 
extra prullenbakken geplaatst, de prullenbakken worden vaker geleegd en schoongemaakt en is er meer 
toezicht. 
Door de grote aantallen bezoekers en de vele warme dagen in 2014 is er steeds meer overlast voor de 
omwonenden ontstaan.  Het wordt niet allen door de buurtvereniging en de Parkcommissie als een 
probleem ervaren, maar ook door de gemeente.  Jammer genoeg is de oplossing nog niet gevonden. 
 

2.4.3 Honden in de buurt en in het plantsoen 
Sinds 1 mei 2011 is een nieuw hondenbeleid van kracht: de hond moet buiten uitrengebieden overal aan 
de lijn en poep moet worden opgeruimd. Vanaf 1 juli 2012 zijn de regels van het nieuwe hondenbeleid op 
een paar punten aangepast. Zo moet hondenpoep nu ook in de uitrengebieden worden opgeruimd. In 
het plantsoen zijn nu 3 van deze plekken. De Vereniging Hondvriendelijk Groningen heeft vervolgens 
een verzoek gedaan om in het Noorderplantsoen een loslooproute te creëren. Hierover zijn verschillende 
besprekingen met de gemeente en bewonersorganisaties geweest, waarbij vooral de kwestie van de 
handhaving aan de orde kwam. Op 1 november 2013 is de loslooproute  als proef voor een jaar gestart. 
Daarna is er in 2014 een enquête onder parkbezoekers geweest om de steun en de overlast in kaart te 
brengen.  Inmiddels is de loslooproute definitief geworden. 
 
2.4.4 Vindhek 
Tijdens Noorderzon was het Vindhek niet meer te vinden.  De Noorderzonorganisatie had het hek totaal 
ingebouwd.  Jammer.  Nadat er door de buurtvereniging, bewoners en de parkcommissie tegen deze 
gang van zaken was geprotesteerd, heeft de Noorderzonorganisatie plechtig beloofd dat het Vindhek in 
2015 gewoon toegankelijk zal zijn. 

2.4.5 Kiosk 

In  2014 is duidelijk geworden dat de kiosk er niet zal komen. Jammer, maar helaas. 
 

2.4.6 Evenementen in het plantsoen 
Het Noorderplantsoen wordt regelmatig gebruikt voor allerlei evenementen, ook door organisaties die 
niet uit omliggende wijken en buurten komen. Op www.mijnwijk.groningen.noorderplantsoen.nl staat een 
overzicht van activiteiten en evenementen waarvoor toestemming is gegeven door de gemeente. De 
Buurtvereniging heeft een dringend verzoek aan de gemeente gedaan om deze lijst actueel en compleet 
te laten zijn en de Parkcommissie te raadplegen over evenementen die ingrijpend zijn voor de natuur in 
het plantsoen of voor de omwonenden. 
 
2.5 Overige activiteiten 
Buurtbewoners organiseren onafhankelijk van de Buurtvereniging waardevolle initiatieven. Hieronder 
volgen een aantal activiteiten die ondersteund werden door de Buurtvereniging. 
Volleybaltoernooi 
Het jaarlijkse Noorderplantsoenvolleybaltoernooi van straatteams vond in 2014 zoals vanouds weer 
plaats. Volgens de organisatoren, de deelnemers en de toeschouwers is het, zoals we gewend zijn, een 
zeer geslaagd toernooi geweest. De buurtvereniging ondersteunt het toernooi met een financiële 
garantstelling. 
Plantsoenschoonmaak 
In 2014 zijn er zowel een voorjaars- als najaarsschoonmaak georganiseerd door buurtbewoners Ronald 
Kaatee en Tonny Evers. Er waren flink wat buurtbewoners die gesteund door vele bakjes troost met koek 
een hoop rommel hebben opgeruimd. Het Noorderplantsoen wordt door de gemeente goed 
onderhouden. Maar door de schoonmaakacties van de bewoners krijgt het een intensieve opfrisbeurt. 
Veel dank aan Ronald en Tonny en aan de nijvere schoonmakers! 
Rommelmarkt 
In het kader van de Groenste Buurt hebben een aantal buurtbewoners een rommelmarkt georganiseerd, 
om het hergebruik van niet gebruikte spullen te bevorderen. 
Aan tafel bij je buren 
Om je buren eens beter te leren kennen: de een geeft  zich op als kok en de ander als gast. 
Op 12 april kon je zo aanschuiven bij de buren. Wordt in 2015 herhaald wegens groot succes. 

 
3. HET BESTUUR 
3.1. Algemene ledenvergaderingen 
Het bestuur belegde op 26 maart en op 22 oktober de algemene ledenvergaderingen (ALV). 

http://www.mijnwijk.groningen.noorderplantsoen.nl/
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 De voorjaars-ALV vond plaats in het Prinsentheater. Aantal bezoekers: 28. De onderwerpen waren 
o.a. bestemmingsplan Oranjewijk/Noorderplantsoenbuurt en de Groenste Buurt. 

 De ALV van 22 oktober was in De Poort, Moesstraat 20.  Het thema was vooral de Groenste Buurt. 
De aanwezige buurtbewoners hebben zich na een grondige uitleg en discussie, uitgesproken er naar 
te streven om de Noorderplantsoenbuurt in 2024 energie neutraal te hebben.  De werkgroep gaat 
verder met de ontwikkelingen op dit gebied. 

 
3.2. Bestuursvergaderingen 
Het bestuur vergadert bij toerbuurt bij één van de leden thuis. Er is in 2014 twaalf keer een 
bestuursvergadering geweest. Tussendoor zijn in kleiner verband of met een externe partij 
vergaderingen geweest. 
 
3.3. Bestuursleden
 

Harry van Ommen Voorzitter 

Gerard van de Poll Secretaris 

Suze van Leeuwen Penningmeester 

Angele Mulder Lid 

Piet van Olst Lid  

Han Dekker Lid 

 


